

## ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး ကျားကန်မှုများနှင့် မြန်မာပြည်

ကျနော် ပြီးခဲ့တဲ့အပတ်က ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး အကျပ်အတည်းကို လိပ်ပြာအကျိုးသက်ရောက်မှုနဲ့ နှိုင်းယှဉ်ရေးသားခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီဆောင်းပါးမှာ ပါတဲ့အတိုင်း ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး ကပ်ဆိုးကြီးဟာ အမေရိကန်နိုင်ငံ သာမက ဥရောပ၊ အာရှနှင့် ပစ္စိမိတ်ကျွန်းဆွယ်ရှိ နိုင်ငံတွေကို တမဟုတ်ချင်း ကူးစက်သွားနေပါပြီ ဆိုတာပါပဲ။

### မြန်မာနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံခြားဝင်ငွေများ ကျဆင်းရန်ရှိနေ

ကမ္ဘာတဝှမ်း စီးပွားရေး ကမောက်ကမဖြစ်နေမှု၏ အကျိုးဆက်များအရ လက်ရှိ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၌ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပို့ကုန်လုပ်ငန်းမှ ရရှိငွေကို များစွာ ထိခိုက်နိုင်ဖွယ် ရှိနိုင်သည် ဟု ကျွမ်းကျင်သူတစ်ဦးက ပြောကြား...

### ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး အကျပ်အတည်းက မြန်မာရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများကို ထိခိုက်

ဇာနည်

(သုံးသပ်ချက်ဆောင်းပါး) ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး ကမောက်ကမ ဖြစ်နေသော အကျိုးဆက်က ထိုင်းနိုင်ငံရောက် မြန်မာလုပ်သားများကို စတင် ထိခိုက်လာနေသည်ဟု ယူဆရဖွယ်ဖြစ်ပြီး နောင်နှစ်တွင်လည်း အလုပ်အကိုင် ရှားပါးမှု ပိုလာဖွယ် ရှိ ...

### မိုးပြိုခြင်းလော

မိုးသီးဖွန်

ဒီဆောင်းပါးမှာ အဓိက ဆွေးနွေးထားတာက ကမ္ဘာ့ဘဏ္ဍာရေး အကြပ်ဆိုက်မှု၊ အာရှနဲ့ မြန်မာပြည်ကို သက်ရောက်လာမယ့် နောက်ဆက်တွဲ ဆိုးကျိုးတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ ...

### စီးပွားရေးကပ်ရောက်ဖို့ လက်တလုံးအလို - ဆပ်ပရိုင်း အပိုင်း(၄)

ဘိုဘိုကျော်ငြိမ်း

ကြာသပတေးနေ့၊ အောက်တိုဘာလ ၀၉ ၂၀၀၈ ၁၇:၀၄ - မြန်မာစံတော်ချိန်  
စီးပွားရေးကပ်ရောက်ဖို့ လက်တလုံးအလို - ဆပ်ပရိုင်း အပိုင်း(၃) မှ အဆက် ...

### စီးပွားရေးကပ်ရောက်ဖို့ လက်တလုံးအလို - ဆပ်ပရိုင်း အပိုင်း(၃)

ဘိုဘိုကျော်ငြိမ်း

ဒီ သပူတ်အူလို ရှုပ်ထွေးလှတဲ့ ပြဿနာကို မဆွေးနွေးခင်မှာ အရင်းရှင်စနစ်ရဲ့ အရေးကြီးတဲ့ (မှ) တခုကို သတိပြုသင့်ပါတယ်။ အဲဒါက အရင်းရှင်လောကမှာ ဖြစ်နိုင်ရင် ကိုယ့်ငွေ(အားလုံး)ကို ရင်းနှီးပြီး လုပ်ငန်း မလုပ်ရဘူး။ ဥပမာ - ...

### အမေရိကန် စီးပွားရေးစနစ် ရေတိမ်နစ်ရခြင်း - ဆပ်ပရိုင်း အပိုင်း (၂)

ဘိုဘိုကျော်ငြိမ်း

အမေရိကန် ဆပ်ပရိုင်း Sub Prime ဒုက္ခ-အပိုင်း (၁) ကို ရေးခဲ့စဉ်က အမေရိကန်စီးပွားရေးစနစ် ခေါင်က မိုးပြိုလိမ့်မယ်လို့ မမျှော်လင့်ခဲ့မိဘူး။ လူအများ တွေးကြတဲ့အတိုင်း - စီးပွားရေးဒုက္ခ Economic Crisis တခုလို့ပဲ ထင်ခဲ့မိတယ်။ အခုမှ အရူးမီးပိုင်းသလို - အမေရိကန် စီးပွားရေးစနစ် ခေါင်က မိုးပြိုကိန်း ...

### အမေရိကန် ဆပ်ပရိုင်း (Sub-prime) ဒေါ်လာဒုက္ခ နှင့် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး ပြဿနာ

ဒီဆောင်းပါးဟာ မြန်မာလူငယ်တွေ ဗဟုသုတတိုးစေဖို့ ရည်ရွယ်တာပါ။ စီးပွားရေးနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ ဆောင်းပါးမို့ တချို့ကပျင်းစရာလို့ ထင်ကောင်း ထင်နိုင်တယ်။ ဒါပေမဲ့ တိုင်းပြည်ကို ခေတ်မှီတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ချင်တဲ့ စေတနာရှိရင် ...

## ကမ္ဘာ့လုံးဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေး အကျပ်အတည်း

သတင်းရင်းမြစ် >

အင်္ဂါနေ့၊ အောက်တိုဘာလ ၂၈ ရက် ၂၀၀၈ ခုနှစ် ၁၂ နာရီ ၄၁ မိနစ်

---

### ကမ္ဘာ့လုံးဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေး အကျပ်အတည်းနှင့် မြန်မာ့အနာဂတ်

တကမ္ဘာလုံး ယောက်ယက်ခတ်နေသော လက်ရှိ ဘဏ္ဍာရေးအကျပ်အတည်း မည်သို့ အဆုံးသတ်မည်ကို မသိရသေးသော်လည်း တိုင်းပြည်၏ အပေါင်းလက္ခဏာဆောင်သော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အလားအလာနှင့် လမ်းကြောင်းများကို မြန်မာ့အနာဂတ်အတွက် ...

### အမေရိကန်ဘဏ္ဍာရေး အကျပ်အတည်းကြောင့် နိုင်ငံခြားကူညီငွေ ထိခိုက်ဖွယ်ရှိ

အမေရိကန်တွင် ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသော ဘဏ္ဍာရေးအကျပ်အတည်းကြောင့် ၂၀၀၉ ခုနှစ်တွင် ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီမှ သမ္မတဖြစ်လာလျှင် ယခင် ကတိပြုထားသော နိုင်ငံခြားအကူအညီ ၂ ဆ တိုးပေးမည်ဆိုသည်ကို ပြန်လည် သုံးသပ်ရဖွယ်ရှိ ...